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  Vragen ex art. 41 RvO 
 
 
Regionale Ontwikkelingsmaatschappij (ROM) Utrecht  
 
8 april 2024 
 
Geacht college, 
 
Eerder heeft Democraten Hilversum vragen gesteld over de Hilversumse deelname aan de 
ROM Utrecht. De gemeente Hilversum heeft 2 miljoen Euro in de ROM Utrecht gestoken en 
het rendement voor Hilversum lijkt twijfelachtig.   
 
Nadien heeft ook de externe accountant van de gemeente zich kritisch uitgelaten over de 
risico's verbonden aan de ROM Utrecht (Management Letter 2023), in termen van bijstorten 
en/of af moeten waarderen, en adviseert een position paper te schrijven over de ROM 
Utrecht.  
 
Vraag 1: wanneer kan de Raad deze position paper over de ROM Utrecht van het college 
verwachten? 
 
Een van de eerder aangehaalde ROM-investerings successen in Hilversum is de 
onderneming Shin-Etsu B.V.* 
Dit bedrijf was in 2022 volgens de Kamer van Koophandel gevestigd aan de Noorderweg 68 
in Hilversum. Het leek een brievenbusfirma. De genoemde bedrijfsactiviteit is de 
vervaardiging van kunststof.  
Op de website van Shin-Etsu staat anno 2024 nog steeds Hilversum in de banner. Maar wie 
Hilversum aanklikt leest een tekst over Rotterdam en Portugal.  
 
In vragen van Democraten Hilversum over het pand Noorderweg 68 antwoordde het college 
in maart van dit jaar dat op 13 september 2022 een vergunning is verleend voor het wijzigen 
van het gebruik van kantoor naar zorgactiviteiten en kantoor op het adres Noorderweg 68-1 
(pand Noorderhaeve). “Het voorgestelde gebruik (Jellinek/ Inforsa) ziet toe op educatie, 
preventie, advies en testen (één keer per week). Er zal geen sprake zijn van opname en/of 
(para)medische behandelingen. (...) Daarnaast zullen kantoorhoudende activiteiten 
plaatsvinden.” Kortom, geen spoor meer van Shin-Etsu op dit adres. 
 
Vraag 2: hoeveel geld heeft Shin-Etsu van de ROM Utrecht ontvangen? 
Vraag 3: waar in Hilversum is Shin-Etsu gevestigd? 
Vraag 4: hoeveel economisch rendement heeft de ROM-investering in Shin-Etzu, 
bijvoorbeeld in arbeidsplaatsen, in Hilversum opgeleverd? 
 
De nieuwste ROM-Utrecht investering voor Hilversum is een project waar €200.000 in wordt 
gestoken van een bedrijf genaamd 'FieldWatch'. Een behoorlijke website van dit bedrijf 
ontbreekt over het wie, wat, waar, hoe, waarom en wanneer.  
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https://www.fieldwatch.nl 

 
Vraag 5: kunt u een uitsplitsing geven waaraan die €200.000 wordt uitgegeven (zoals 
bijvoorbeeld aanschaf camera's en FTE's naar functie)?  
 
Er wordt een besparing verwacht als opbrengst van deze 2 ton kostende pilot. 
"De kosten per veld voor gemeenten/clubs liggen tussen de zes ton en één miljoen euro. Met 
de technologie moeten de velden langer mee kunnen en worden kosten bespaard. Want met 
de nieuwe tool is te zien welke delen van een veld veel worden gebruikt en daardoor veel 
moeten doorstaan en welke delen minder. Tijdens trainingen kunnen teams daar dus mee 
rekening mee houden."  bron: Hilversums Nieuws, zo. 7 apr 
 
Vraag 6: hoeveel raamt u zal de besparing bedragen, en op welke termijn is die besparing 
verwerkbaar in de boeken? 
 
Vraag 7: als het om kostenbesparing te doen is heeft u dan ook andere commerciële 
informatie in beeld en op de weegschaal. Bijvoorbeeld de vergelijking tussen grasvelden en 
kunstgrasvelden en de inzet van mechanisch onderhoud? Vergelijk: 
https://www.belrobotics.com/nl/blog/kiezen-voor-een-robot/kunstgras-hybride-of-natuurgras-
een-vergelijkende-tabel 
 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
 
Edwin Göbbels 
 
 
 
*(BVS presentatie in gemeente Hilversum van de Meerjaren Strategie 2023-2026, ROM Utrecht 
Regio, p.18)    


